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Zoom 
  

Medlemmer:  Init.: Til stede: Afbud: 

VIP:    

Stine Lindahl Jacobsen (MT) (næstforperson) SLJ X  

Jens Anderson-Ingstrup (MT) JAI X  

Mads Walther-Hansen (M) MWH X  

Anders Bonde (M) ABO X  

Line Marie Bruun Jespersen (KT) LMBJ X  

Markus Löchtefeld (KT) ML X  

Studerende:    

Daniel Loke Lynge Thøgersen (M) (næstformand) DLLT X  

Alexander Bie (M) ABI X  

Karen Bjørnskov Christensen (MT) KBC X  

Esther Haslund-Gjerrild (MT) EHG  X 

Jesper Thiemer Hansen (KT) JTH X  

Matias Gaarde (KT) MG X  

VIP suppleanter:    

Bolette Daniels Beck (MT) BDB  X 

Observatører:    

Elsebeth Bækgaard (KT) (sekretær) - referent EB X  

Kirsten Christensen (MT) KC X  

Connie Rørbæk Christophersen (M) CRC  X 

Tom Nyvang (Inst.) TN X  

Winnie Ritterbusch (Inst.) WR  X 

Lotte Brunø (Inst.) LB X  

Anders Eskildsen (M) AE X  

Rasmus Grøn (KT) RG X  

Studenterstudievejledere:    

Ester Haslund-Gjerrild (MT) EHG  X 

Signe Skau Pedersen (MT) SSP  X 

Frederikke Vraa Østergaard (M) FVØ  X 

Alexander Bie (M) ABI X  

Anton Thorbøll (KT) AT X  

Astrid Kjeldal Graungaard (KT) AKG  X 
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Ad 1 Godkendelse af dagsorden 

 

Dagsorden godkendt. 

   

Ad 2 Nyt fra studienævnsforpersonen: 

 

a. Studieordningsrettelser 

b. Håndtering af COVID (bilag) 

c. Godkendelse af handleplaner 

d. Referat fra studierådsmøde (bilag) 

e. Erklæring om tavshedspligt (bilag) 

f. Dimensionering 

g. Fysisk og online eksamen og undervisning 

h. Ansættelser 

i. Kunst og Teknologi aftagerpanelmøde (bilag) 

j. Musikterapi aftagerpanelmøde (bilag) 

k. Identifikation af frafaldstruede F21 (bilag) 

l. PR-indsats 

 

a. Der har været flere studieordningsændringer (prøveform) på Musik og MT. 
b. Der foreligger vejledning om håndtering af COVID-19-relaterede overtrædelser af 

disciplinærreglerne. 
c. Handleplanerne er godkendt.  
d. Der skal være en karriere-VIP på alle uddannelser. Det skal drøftes på KT, hvad der er 

brug for og hvad vi kan bruge en karriere-VIP til. 
e. Studerende i studienævnet er underlagt tavshedspligt. 
f. Tal for kandidatoptag på Musik og MT er meldt ud. Retskravet sikrer stadig alle BA’ere 

optagelse.  
g. Der er møde om eksamenssituationen i dag – der kommer formentlig nye retningslinjer. 
h. Der er ansat tutorkoordinatorer/studievejleder på MT og Musik, og studievejleder er 

også på vej på KT. 
i. På K&T aftagerpanelmøde blev blandt andet drøftet, hvor dimittenderne ender henne. 

PR-fokus. Sprogskifte – med fokus på at det stadig er en international uddannelse. FU 
er i gang med at finde flere medlemmer. KT kan være foregangsstudie ift hvordan det 
kan lade sig gøre at lave uddannelse på tværs af institutter og fakulteter. 

j. På MT aftagerpanelmøde blev blandt andet drøftet, hvordan det går med at finde 
beskæftigelse og hvilke kompetencer, der er behov for. 

k. Vi har modtaget liste over studerende, som er bagud på ECTS point og tjekket igennem 
at vi har kontakt til dem og der er taget hånd om det.  

l. Astrid har fået timer til en ekstra indsats. Hun får hjælp af Pia T. og Jonas med henblik 
på at øge optag til kvote 1. 

 

Ad 3      Nyt fra Instituttet, fagudvalg og studiesekretariaterne 

 

Eksamen har indtil nu været dikteret online, men nu er det politiske pres skiftet, så det 

tegner til at universitetet skal åbne mere op for de studerende – også ift. eksamen. Der 

lægges op til at de tidlige semestre skal ind på universitetet samt de afsluttende semestre. 

Der kommer formentlig en indstilling om udvalgte semestres adgang og så kan SN træffe 

en beslutning. Det hybride format er ikke vurderet så positivt. 

 

Ift. evaluering af COVID-19 forløbet blev det italesat, at der bør være flere 

studiearbejdspladser til sårbare studerende – hvis vi kommer i situationen igen. Ligeledes 
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blev det påpeget, at det har været problematisk at alt har været muligt uden nogen form 

for dokumentation. 

 

Rektor har stillet midler til rådighed til en trivselsindsats. Man kan søge om midler hos TN 

(cc: LB). LB udsender regelsættet.  

 

Musik: FU kigger på evalueringsprocedure – men har valgt at skyde det til efteråret. Det 

foreslås, at FU på tværs diskuterer evalueringer. Studenterinddragelse i beslutninger om 

drift og principielle beslutninger og er på dagsordenen til næste FU-møde.  

 

MT: Vi har ikke fået kigget på modulbeskrivelser endnu – der bliver lavet en skriftlig 

opsamling. Vi har ikke flere møder i kalenderen på den her side af sommeren. Vi er i gang 

med at lave et arrangement i juni for alle studerende. Mht. ansøgere til KA – her skal vi 

kigge på, hvem der kan optages blandt de ansøgere, som ikke har en BA i MT. 

 

KT: Der arbejdes med mandskabsplanen og semesterplanerne. Der har været travlt med 

udstillingen. 6. sem. er i gang med at planlægge en BA-fest, som holdes uden for AAU. 

 

Kirsten (& Connie): Stor tak til de studerende for deres hjælp med adgangsprøverne. 

Elsebeth: Der er ved at blive lagt sidste hånd på studiemiljøevalueringsskemaet, som er 

på vej ud sammen med semesterevalueringen. Der pågår arbejde med procedurebeskri-

velse af eksamensplanlægning og div. skabeloner til kvalitetstjek samt studiestart. 

 

Ad 4 Nyt fra studenterrepræsentanter og studenterstudievejledere 

 

Musik: Optagelsesprøver og tutorarbejde er i gang. Der planlægges arrangementer til ef-

teråret. MWH har indkaldt studenterstudievejlederne til møde for at diskutere genåbningen 

og nye tiltag i den forbindelse. 

KT: En fornøjelse at se studerende og kolleger i forb. m. udstillingen.  

MT: Alle glæder sig til at møde sine medstuderende. 

 

Ad 5 Semesterevaluering E20: 

  
a. Musik (bilag) 

b. Musikterapi (bilag) 

c. Kunst og Teknologi (bilag) 

 

a. På 1. sem. er der et strukturelt problem med to studieretninger, som har forskellig 

belastning. Dette skal løses. 

På 3. sem. er der udfordringer med holdkulturen.  

Arbejdet med evalueringsskemaet pågår. 

Det bemærkes, at der er en uheldig formulering af spørgsmålet omkring krænkende 

adfærd, som muliggør at det er samme sag, der meldes ind igen. (EB: Denne 

formulering rettes i spørgeskemaet) 
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b. På 1. sem. opleves en tæt placering af undervisning/eksamen. Studieintensitets-

modellen er taget i brug.  

Der er kritik af, at der har været forskellige udmeldinger omkring eksamen – det skal vi 

selvfølgelig undgå. Grundlæggende er det kun eksaminator, som besvarer eksamens-

spørgsmål. Aftagerpanelet roste os for at have gjort et godt stykke arbejde under 

Corona, fordi 81% af de studerende var tilfredse med informationsniveauet.  

 

c. Generelt positive evalueringer. Der har været udfordringer på 5. sem., hvor det handler 

om, hvordan det er koordineret. Vi laver lidt strammere styring, så mindre kurser/ 

eksaminer afvikles tidligere og belastningen svarer til ECTS. På den måde er der mere 

tid til projektet sidst på semestret. Studieintensitetsmodellen kan bruges og de 

studerende skal tage ansvar for at planlægge egen tid. 

Der har været tilfælde af sexisme/racisme. Studenterstudievejlederne har kigget på, 

hvordan vi kan kommunikere klart og skabe et trygt forum for dialog. Det er svært at 

reagere på anonyme henvendelser – vi må forsøge at påvirke kulturen.  

 

Modulbeskrivelser/semesterplaner:  

 

Vi kan ikke nå det til hverken maj eller november mødet. Vi skal være færdig inden ferien. 

Vi kan gøre det skriftligt (deadline 1. juni) og et par stykker fra hvert studie kan mødes på 

et ekstra studienævnsmøde, hvor kun semesterplaner gennemgås for godkendelse.  

Det aftales at afholde 2 ekstra mini-studienævnsmøder for godkendelse af semester-

planer/modulbeskrivelser. 

 

Ad 6 PBL digital: 

 
a. Digitale formidlingskompetencer 

b. Digital evaluering 

 

a. Der har været afholdt møde med studerende, undervisere og Ulla Konnerup/Jonas, 

hvor det blev diskuteret, hvad vi kan gøre for at booste vores digitale formidlings-

kompetencer. Der vil blive indkaldt til en workshop i efteråret for relevante undervisere 

for at tage en dialog om, hvordan vi kan inkorporere det. Det handler også om PR.  

 

b. Vi skal i gang med digital evaluering. Der følger timer med, hvis man som underviser vil 

være med til at udvikle det. 

 

Ad 7 RUS forløb 

 

a. RUS tiltag på tværs 

b. Dag på tværs 29. september ’21 

 

a. Det blev diskuteret, om KT har mulighed for at lave et RUS-forløb ultimo august som 

Musik og MT allerede gør. Det kan åbne for muligheden af at lave noget på tværs. 

Sidste års fælles arrangement blev aflyst grundet Corona restriktionerne. Det blev aftalt, 

at FU for KT tager det op på næste møde.  
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b. Vi har planlagt et fælles arrangement d. 29. sept. kl. 14-17.  

 

Ad 8 Selvevaluering 2021: 

 
a. Justeringer af semesterevaluering E2021 

 

Der er en ny skabelon til selvevaluering. Mht. semesterevalueringer skal alle tre studier 

ændre skemaet. Vi skal tage stilling til hvor meget vi skal lave på tværs. Skal vi lave et fæl-

les spørgeskema med indledende fælles spørgsmål og derefter dele op i spor?  

 

Der var enighed om, at det er en god ide med en fælles proces og koordinering. Fagudval-

gene bør forholde sig til, hvad der er vigtigt, således at repræsentanter fra uddannelserne 

er godt klædt på til at indgå i arbejdet med at lave et skema på tværs. De studerende skal 

også inddrages. 

 

Der indkaldes efterfølgende til et arbejdsmøde i starten af september, hvor vi kan disku-

tere, hvad der er vigtigst og hvad vi gerne vil lære nyt om. 

 

Ad 9 Scribo: 

 
a. Erfaringer fra undervisningen 

 

Scribo er en interaktiv hjemmeside, som de studerende kan logge ind på og oprette et pro-

jekt. Der er 27 tjekspørgsmål, som understøtter problemformulering, litteratursøgning m.v.  

Musik har brugt det med blandede erfaringer på 4. sem.  

De studerende var glade for spørgsmålene. Der var dog tekniske problemer med at dele 

projekter. Det skal være tydeligt, hvad der er muligt og hvilke typer licenser der findes. 

 

Ad 10 Censorkorps og sammenlægning 

 
a. Censorrapporter og formandsberetning Kunst og Teknologi (bilag) 

 

Ikke noget særligt at bemærke. Der er ros til os. Dog kritik af hybrideksamen, som vi vil 

forsøge at undgå. 

 

Der sker en sammenlægning af små censorkorps, således at der bliver en censorformand 

og næstformænd for underuddannelserne. 

 

Ad 11 Evt. + møderække i efteråret 

 

15.09.21 kl. 09.00-14.00 

10.11.21 kl. 09.00-14.00 

---------------------------------- 

10.06.21 kl. 08.00-09.00 – Godkendelse af semesterplaner/modulbeskrivelser 

15.12.21 kl. 08.00-09.00 – Godkendelse af semesterplaner/modulbeskrivelser 


